
Bågskytte

I veckan fick vi ett väldigt fint mail från Cenneth Åhlund, som är
generalsekreterare i Svenska Bågskytteförbundet:

“RG har genom åren betytt mycket för svenskt bågskytte, givetvis
främst för paradelen, men tjänar ändå som en påminnelse även för det
övriga bågskyttet med er närvaro på Bosön. Många, säkert mer än
hälften av våra elitskyttar på Para-sidan har mött bågskyttet hos er
genom åren, även innan jag kom in i det som anställd. Vi vet alla,
kanske främst pga RG, att bågskytte är en bra rehabidrott för många
skadade, samtidigt som det är roligt och man trots
funktionsnedsättningar med hjälpmedel, fullt tillåtna, kan tävla på
allra högsta nivå, även bland icke funktionsnedsatta. Såg bilder igår
att Australien har en rullstollsskytt med på World Cup 3 i USA, liksom
Italien hade i Turkiet när WC2 avgjordes där. Vi har haft Zandra Reppe
i stående laget två ggr, EM och VM och Anders Grönberg innan dess.
Därför är det kul se att ni fortfarande ger oss talanger riktade åt
vårt håll men givetvis också att ni ger oss breddskyttar då de möter
bågskyttet hos er och senare tar kontakt med föreningar, även utan att
ha ambitionen att bli elit.”

Stort tack för dina uppmuntrande ord, Cenneth! Vi blir både peppade
och inspirerade att fortsätta i samma anda.

Karin Ersson Josefsson, som nu drar på sig landslagströjan, är en av
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dem som hittat bågskyttet via RG.


